

No. 37841

July 5, 2018

Le 5 juillet 2018

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Samson Mac and Wilson Mak

Samson Mac et Wilson Mak

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Sally Kit Hing Mak, Mary Siu Hing Mak,  
Nancy Mak, Annie Mak, Hanson Mak and  
the Estate of Sau Har Mak, deceased

Sally Kit Hing Mak, Mary Siu Hing Mak,  
Nancy Mak, Annie Mak, Hanson Mak et la  
succession de Sau Har Mak, décédée

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the reply are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA43805, 2017 BCCA 115, dated March 7, 2017, is dismissed with costs to the respondents, Sally Kit Hing Mak, Mary Siu Hing Mak, Nancy Mak, Annie Mak and Hanson Mak.

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et de la réplique sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA43805, 2017 BCCA 115, daté du 7 mars 2017, est rejetée avec dépens en faveur des intimés, Sally Kit Hing Mak, Mary Siu Hing Mak, Nancy Mak, Annie Mak et Hanson Mak.

J.C.S.C.